
Respostes a la ciutadania de CiU al Ple de 21/10/2015 
 
 
 
Sr. Raimundo García Castaño 
 
A un residente, aparcar en la zona verde, nos sale, por un eurito a la semana ahora 
bien; si un solo día, tienes un descuido, y te olvida de poner el ticket, te caen ¡90 
eurazos! de multa, importe equivalente, a casi dos años de aparcamiento, y sin 
opción de anulación de la denuncia ¿No les parece des proporcionadísimo? 
 
Los ciudadanos, hemos pasado, de poder aparcar gratuitamente en nuestro barrio, a 
tener que pagar por hacerlo, a pesar de pagar, las tardes, los fines de semana y 
festivos, tenemos las mismas dificultades que antes para aparcar y encima, si te 
olvidas del ticket un solo día, te caen 90 eurazos de multa. 
 
¿No creen que están criminalizando a los residentes, con estas súper multas? 
¿No decían, Que no había afán recaudatorio, en la imposición de la zona verde? 
¿Por qué no revisan su política sancionadora? 
¿Cuándo dejaran de ver a los ciudadanos, como vacas a las que ordeñar? 
 

El senyor Siquier: 

“Des de Convergència respectem tot criteri i tota opinió, agafem aquesta observació, 
evidentment, creiem que no és un fet habitual, encara que l’hagi patit vostè, i només 
matisar-li que, evidentment, en funció de les observacions que fem amb l’empresa 
gestora d’aquests espais, evidentment no observem cap afany recaptatori. Això és el 
que observem, eh? I que evidentment tampoc tots els districtes de la ciutat disposen 
d’aquestes zones, com sembla ser. Per tant, agafarem el seu parer, aquesta 
observació, i l’analitzarem.” 

 

Sra. Maria Jesús Sinfreu 
 
Després de les últimes eleccions municipals, i contra tot pronòstic, PSC i CiU pacten 
per governar junts. Sr. Comellas, des d’aquest moment vostè i el seu partit, han 
donat un gir radical. Abans molt crític i incisiu a l’acció i la gestió de l’ajuntament 
(tanatori, etc) i ara el silenci és la tònica habitual. No serà que ara amb les ulleres del 
poder tot es veu amb color rosa? 

 



El senyor Comellas: 

“Tres coses. En primer lloc, saludar la senyora Sinfreu a través de les càmeres de 
Telestudi, perquè no ens pot acompanyar els dimecres, té un altre compromís 
personal que la inhabilita per venir al Ple. La segona cosa és que, òbviament, li 
enviaré un acord de governabilitat que vam signar en el seu moment Convergència i 
Unió i el PSC, perquè pugui contrastar la nostra actuació al govern municipal d’una 
manera sistemàtica. I en tercer terme, la tercera cosa que volia dir òbviament és que 
tant de bo noti, a fi de bé, aquesta actuació, que esperem que segueixi sent incisiva, 
a fi de bé, a les àrees que, gràcies a aquest acord, l’alcaldessa ha tingut a bé 
confiar-nos als regidors de Convergència Democràtica de Catalunya. En aquest 
sentit, esperar que la nostra actuació realment sigui a fi de bé per al poble, i com he 
dit, li farem arribar el text de l’acord perquè pugui contrastar sistemàticament el que 
vam dir al programa, el que hem signat i el que estem fent. Moltes gràcies.”  

 

El senyor Del Egido: 

“Gràcies. Bé, més que un minut per a cadascuna, em vull adreçar a tres persones. 
En primer lloc, des del ple d’investidura intento concertar una reunió amb el regidor 
de Promoció Econòmica, Albert Comellas. Si se’n recorda, vostè em va trucar, em va 
dir que em tornaria a trucar per fer una reunió i demés. I mai m’has agafat el telèfon. 
Vull dir, és una situació bastant estranya. Estic esperant fa més de quatre mesos. 

Bé. després, vaig sol·licitar una reunió, senyora alcaldessa, amb el seu regidor de 
Medi Ambient, perquè és una proposta transversal, promoció de transport públic, 
promoció econòmica, mobilitat i medi ambient, i sí, el propi Eduard Sanz, ell va voler 
que estigués present el senyor Santi Siquier, com a Mobilitat, si se’n recorda. Jo me 
n’alegro molt i el felicito.  

Bé, realment va ser important perquè en aquell document, que altres regidors de 
l’oposició ja coneixen aquell document, es va ratificar íntegrament en aquell 
document, vull dir, realment em va sorprendre, no? En altres llocs, aquest document 
inicial ha patit rectificacions, esmenes i demés, però en el seu cas, en el seu cas 
concret, senyora alcaldessa, el seu portaveu socialista es va ratificar íntegrament, li 
va semblar raonable reivindicar la continuïtat cap a Sant Boi i Castelldefels, el tema 
de Mas Lluhí, el tema de la forma de i grega cap a La Mallola, La Miranda i tot allò, 
cap a Sant Feliu, etcètera, no? En definitiva, era una petició que es faria teòricament 
al Departament de Territori.  



Bé. El que em va sorprendre, senyor Sanz, i no he tingut cap més situació que venir 
avui aquí, és que a l’inici d’aquesta reunió a la qual vostè volia que vingués el senyor 
Siquier, ell es va absentar a l’inici de la reunió. Es va absentar perquè tenia coses 
molt urgents, i va marxar. I va tornar al fi de la reunió, quan ja sortíem del despatx, 
quan marxàvem, va sortir. Va dir: «Sí, sí, té la fotocopia?/ Sí./ Val, perfecte.» Vostè 
entendrà, com a portaveu socialista, que jo no li puc reclamar... O sigui vostè, entre 
cometes, perdoni’m l’expressió però perquè tothom ho entengui, va fer carregar-li el 
mort a Convergència, entre cometes, val? Descarrega la seva responsabilitat en el 
senyor Santi Siquier.  

Clar, vostè entengui’m a mi, que jo no li puc reclamar a un senyor que no hi era 
present en aquella reunió. Això tothom ho entendrà. I si alguns regidors o grups 
volen fer la meva percepció, segur que ho entendran, val? Bé, hi ha regidors, altres, 
de l’oposició, tres o quatre amb els quals jo he parlat, que m’emplacen a què jo em 
reuneixi amb el seu regidor de Mobilitat, amb el senyor Siquier. Val, perfecte. Per 
repassar aquell document. Parlo amb ell, em truca per telèfon, etcètera, i jo li dic que 
necessito una reunió per parlar amb ell per definir això. I ell em diu que inclouran 
aquestes propostes, que a ell li semblen raonables i això, i amb això acabo molt 
breu, en aquell Pla de mobilitat que ell acaba d’explicar abans, que ho inclourà al 
novembre i ho sotmetrà a exposició pública. I jo li vaig demanar que necessito fer 
una reunió per negociar aquests paràgrafs i aquestes frases que han d’incloure en 
aquest Pla de mobilitat. Perquè jo li vaig expressar a ell per telèfon que necessito 
una referència explícita d’aquella carta que vaig fer a Territori, que altres regidors ja 
la coneixen, el propi senyor Sanz també la coneix, perquè si no significaria que 
l’Ajuntament d’Esplugues s’estaria desmarcant de la meva tasca de promoció arreu 
de Catalunya. Per això necessito aquestes qüestions.  

De totes maneres, i amb això acabo si no li sap d’allò, jo no n’estic segur. Si un tema 
de reivindicar un metro, el transport públic interurbà, el metro fins a Sant Feliu, per 
Sant Just i això, o fins a Sant Boi i Castelldefels, té cabuda en un pla de mobilitat 
urbana. Per això jo ho enfocava com una moció apart per a transport públic. Ara bé, 
també hi ha una consideració que els vull fer. Que el senyor portaveu socialista va 
dir que ell no hi estava d’acord, però jo els vull explicar: la reunió que vam fer fa un 
any i mig, en una junta de portaveus, que veig regidors avui a l’oposició que sí que hi 
eren, en aquella reunió, hi va haver algun regidor, entre altres l’Enric Giner i algú de 
l’oposició, que van dir que això del metro –això del metro, això del metro– per allà, 
La Mallola i La Miranda, només portaria delinqüència. És políticament inacceptable 
que un regidor..., vull dir, quan porten no sé si vint anys reivindicant el metro, per 
simplement reivindicar la continuïtat cap a Sant Boi, Castelldefels o Sant Feliu, ja 
saben que hi ha uns altres llocs que ho reivindiquen, que diguin que el metro portaria 



delinqüència, perquè hi ha gent de La Mallola o no sé on, o a La Miranda, que 
d’allò...” 

La senyora alcaldessa: 

“Porta cinc minuts. Ara ja m’ha de resumir en cinc segons.” 

El senyor Del Egido: 

“Bé. simplement jo li vaig explicar al senyor Siquier i al d’allò que si bé és cert –un 
minut més– que algun regidor de l’oposició em suggereixen fer una recollida de 
signatures, una iniciativa popular, són dues-centes signatures i tot això, jo els ho vaig 
expressar, que l’Ajuntament d’Esplugues faria un ridícul espantós. Perquè com 
explico jo a la ciutadania que em veig en aquesta necessitat de recollir firmes per 
demanar la continuïtat del metro, quan hi ha la possibilitat, i el més lògic és que ho 
assumeixin els grups municipals? Òbviament, consensuant un document, etcètera, 
que òbviament, si li va semblar bé al senyor Sanz, i algun portaveu de l’oposició 
també van manifestar ratificar-se en el document, doncs, és el més lògic. De totes 
maneres, bé, jo no estic segur si el senyor Siquier està capacitat per poder defensar-
ho. Gràcies.” 

El senyor Siquier: 

“Sí, jo vull fer una petita aportació al senyor Elegido. Per matisar fets que ja els ha 
comentat, eh?, però perquè aquesta casuística es conegui, ja que l’ha tret. A la 
primera reunió que havíem de tenir, on jo en començar la reunió em vaig absentar, 
va ser per un retard particular seu, d’una hora i mitja, a la reunió, amb la qual cosa, 
jo tenia una altra reunió que començava, i per això ho vaig haver de deixar. I 
després, quan van acabar, em vaig intentar afegir però ja havia acabat, i el tinent 
d’alcalde el va poder atendre. Que interpreto que vam agafar les seves aportacions, 
en principi, i li va respondre això que l’ha respost.  

Jo personalment a posteriori sí que he contactat amb vostè, per la meva voluntat, i 
hem tingut una conversa de mitja hora per telèfon, on li explicava el mateix que li 
estava explicant ara el tinent d’alcalde, no? Que teníem aquesta oportunitat, 
segurament properament el mes de novembre, perquè totes aquetes aportacions 
que vostè ja ens ha fet arribar per escrit, observem i mirem si tenen cabuda en el pla 
que presentarem. 

Li he de discriminar dos fets importants: el Pla de mobilitat té un objectiu molt 
concret, d’acord? Hi ha moltes infraestructures vinculades al Pla de mobilitat que 



estan en el PDI, el Pla d’Infraestructures de l’Àrea Metropolitana, i que tenen molta 
influència sobre la mobilitat, però que no es desenvoluparan dins del Pla de 
mobilitat, és evident, pels seus costos. Però hi ha d’estar reflectits per l’impacte que 
té i que tindran en el mateix. Això és el que li volia dir. Per tant, les seves 
aportacions, les que siguin ateses hauran de sortir en un document o en l’altre, i 
vostè tindrà l’oportunitat, independentment que ja coneixem el seu document, que és 
el que li vaig referir jo per telèfon a les seves intencions, de fer-ho públicament i 
d’intervenir directament amb els grups que anirem convocant quan encetem 
aquestes converses properament. 

Indistintament d’això, doncs, sí abans ja li vaig dir, si abans tenia disponibilitat per 
tornar a fer una reunió per parlar-ne, doncs, la convocarem. El que sí que em va 
sobtar és que mitja hora després d’haver parlat amb vostè per telèfon mitja hora 
més, m’estava demanant reunió per veure’m d’un fet que ja havíem parlat. Això és el 
que em va sobtar més. 

Bé, doncs aquest és el fet.” 

 
 

 


